Commission de Surveillance du Secteur Financier

AVERTISSEMENT

La Commission de Surveillance du Secteur Financier attire l'attention du
public sur la publication par l'autorité de surveillance grecque « Hellenic
Capital Market Commission » d'un avertissement concernant les activités
d’'une société de droit luxembourgeois dénommée Capital Investors S.A., SPF
(voir ci-apres).

La Commission de Surveillance du Secteur Financier informe que la société
Capital Investors S.A., SPF, dont le siége (11A, boulevard Joseph Il, L-1840
Luxembourg) a été dénoncé avec effet au 22 octobre 2009, ne dispose pas de
'agrément nécessaire a la prestation de services financiers au ou a partir du
Luxembourg.

Luxembourg, le 3 février 2010
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HELLENIC REPUBLIC
CAPITAL MARKET COMMISSION

Athens, 26 January 2010
PUBLIC WARNING

The Hellenic Capital Market Commission informs investors for the following:

“CAPITAL INVESTORS ASSET MANAGEMENT A.G.”, a company based in
Switzerland and “CAPITAL INVESTORS S.A.” a company based in Luxembourg, are not
authorised or supervised by the Hellenic Capital Market Commission and therefore are not

authorised to provide investment services in Greece.

It is noted that according to article 6 of Law 3606/2007, the provision of investment services
without prior authorisation from the competent authorities is not permitted and constitutes a

criminal offence, which is subject to criminal and administrative sanctions.
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